



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

June 16, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for the spiritual growth of our brothers and sisters. Ask God to keep us continually deepening in our devotional lives.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Matthew 7:21-27

Reading

Sermon

Pastor Tang

Do the will of our Father in heaven

1. Build a true relationship with Jesus
2. Build a firm foundation in obedience

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年6月16日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹屬靈生命的成長禱告，
求神保守我們在靈修生活上能夠不斷進深。

靜默		[眾坐]
宣召	約翰一書 3:1	[眾立]
唱詩	全然向祢	
公禱		
唱詩	HOL#469 為耶穌而活 HOL#462 將最好的獻主	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	馬太福音 7:21-27	[眾立]
證道	鄧牧師	
	遵行天父的旨意	[眾立]
	一、用心靈與耶穌建立真實的關係 二、用行動去服從耶穌所有的教訓	
回應詩		[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
陳定立傳道

報告事項

1. 祝父親們父親節快樂！今天父親們午餐免費。
2. 感謝主，會員大會通過了新執事會成員。愿主繼續引導執事會，幫助他們帶領教會。
3. 定立傳道 6 月 19 日前休假，如有事工需要請與其他任何一位教牧同工聯係。
4. 我們正在更新教會通訊錄。請查看核實張貼在前廳的信息是否正確，在您姓名旁打勾或更正。如有疑問，請聯係吳靄蕾姐妹。
5. 兒童主日學升班典禮於今天第二堂崇拜期間舉行。

Announcements

1. Happy Father's Day to all the fathers in our midst! Lunch is free for fathers today.
2. We thank the Lord for the approval of the new board members. May God continue to guide the board as they help lead this church.
3. Minister Dingli will be on vacation until June 19th. If there are any ministry needs, please reach out to the rest of our pastoral staff.
4. We are updating our 2024 church directory. Please review and verify the information posted in the foyer is correct by putting a check mark next to your name or making corrections directly on the draft. If you have any questions, please contact sister Nilei Wu.
5. Promotion Sunday for the children is today during the second service.